



Protokoll Sektionsmöte HTM1 2012-10-03

2012-05-12 Innan mat

Närvaro: Jens Elofsson	Propagandamästare tillika sekreterare
Daniel Lundell	Mötets talman, Studierådsordförande
Mattias Eklund	Cafémästare
Johan Knut Gran Nilsson	
Johan Rönnåker	Programmästare
Julia Mauritsson	Sexmästare
Christina Schmidt	
Fredrik "glyph" Andersson	Revisor
Sofia Mattsson	Revisor
Adam Wigren	
Celie Gunnarsson	
Robin Lindberg	Källarmästare
Lars Gustafsson	
Josefin Karlsson	
Felix Hedlund	
Astri Magnussen	
Mazdak Farzone	
Linus Svensson	
Christian Lindgren	
Christer Andersson	
Carl Nilsson Nyman	
Tommy Kvant	
Fredrik Åkerberg	
Malin Andersson	Industrimästare
Philip Holgersson	
Christian Hernvall	
Tobias Månsson	Sektionsordförande
Per Ahlbom	
Peter Seimar	Valberedningsordförande
Anna Lissborg	fr.o.m. §10
Elin Nilsson	fr.o.m. §10
Sanne Bengtsson	
Niklas Welander	
Carolina Sartorius	
Jacob Arvidsson	
Konrad Gjertsson	
Magnus Ahldén	
Lisa Claesson	
Mikaela Carlsson	
Jashar Vahid	
David Larsson	
Niklas Johansson	
Marcus Falk	



Hampus Mauritzon	
Niklas Karlsson	
Johnny Hoang	
Sami Huutoniemi	
Fredrik Folkesson	
Gustav Sällberg	
Jonas Svensson	Överphøs
Cecilia Fagerros	
Simon Hillbom	Skattmästare
Anton Martinsen	
Felix Aronsson	fr.o.m. §12
Felix Mörée	Valnämndens ordförande, t.o.m. §10

2012-05-12 Efter mat

Närvaro: Jens Elofsson	Propagandamästare tillika sekreterare
Daniel Lundell	Mötets talman, Studierådsordförande
Carl Nilsson Nyman	
Mattias Eklund	Cafémästare
Johan Knut Gran Nilsson	
Johan Rönnåker	Programmästare
Christina Schmidt	
Fredrik "glyph" Andersson	Revisor
Tobias Månsson	Sektionsordförande
Niklas Karlsson	
Per Ahlbom	
Peter Seimar	Valberedningsordförande
Sanne Bengtsson	
Niklas Welander	
Adam Wigren	
Robin Lindberg	Källarmästare
Josefin Karlsson	
Lars Gustafsson	
Felix Hedlund	
Astri Magnussen	
Mazdak Farzone	
Malin Andersson	Industrimästare
Linus Svensson	
Christian Lindgren	
Christer Andersson	
Tommy Kvant	
Fredrik Åkerberg	
Gustav Sällberg	
Philip Holgersson	
Christian Hernvall	
Carolina Sartorius	



Jacob Arvidsson
Konrad Gjertsson
Magnus Ahldén
Lisa Claesson
Mikaela Carlsson
David Larsson
Niklas Johansson
Marcus Falk
Hampus Mauritzon
Elin Nilsson
Anna Lissborg
Jashar Vahid
Johnny Hoang
Anton Martinsen
Felix Aronsson

- | | | |
|----|--------------------------------|--|
| §1 | Talman förklarar mötet öppnat | Talman Daniel Lundell förklarade mötet öppnat 17.18. |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Adjungeringar | Mötet beslöt att adjungera <ul style="list-style-type: none">• Felix Mörée |
| §4 | Val av två justeringspersoner | Mötet beslöt att välja Tobias Månsson och Simon Hillbom till justeringspersoner. |
| §5 | Tid för justering av protokoll | Mötet beslöt att sätta tid för justering av protokoll till 17 oktober. |
| §6 | Val av två rösträknare | Mötet beslöt att välja Tobias Månsson och Simon Hillbom till rösträknare. |
| §7 | Föredragningslista | Mötet beslöt att godkänna föredragningslistan med följande ändringar <ul style="list-style-type: none">• Punkt 18 flyttas till efter punkt 10 |
| §8 | Föregående mötesprotokoll | Mötet beslöt att godkänna protokollet för VTM 2012 med redaktionella ändringar. |



- §9 Meddelanden
- Christian Lindgren**
Meddelade att det är mösshiphte ikväll.
- Maxdak Farzone**
Upplyste att Celie Gunnarsson fyller år idag.
Fredrik "glyph" Andersson tyckte att mötet sjunger en sång till dagens ära.
Mötet sjöng födelsedagssången stående för en sittande Celie Gunnarsson.
- Felix Möree**
Förklarade kårfullmäktiges funktion och manade sektionen till att rösta i kommande fullmäktigeval.
- Carl Nilsson Nyman**
Meddelade att det är S.L.U.T.E.T på lördag.
- Hampus Mauritzon, Sanne Bengtsson och Niklas Welander kommer in i lokalen.
- §18 Val enligt stadgar och reglemente
- Valberedningsordförande Peter Seimar förklarade valberedningens arbetsuppgifter.
Motivering till nomineringarna lästes upp.
De närvarande kandidaterna (Celie Gunnarsson och Niklas Karlsson) presenterade sig och utfrågades.
- Mötet **beslöt** att välja Celie Gunnarsson (adi10cgu) till posten "Valberedningsrepresentant"
Mötet **beslöt** att välja Lisa Stenström (dic11lst) till posten "Valberedningsrepresentant"
Mötet **beslöt** att välja Björn Lindquist (dat12bli) till posten "Valberedningsrepresentant"
Mötet **beslöt** att välja Niklas Karlsson (dat12nka) till posten "Valberedningsrepresentant"
- §10 Verksamhetsrapport från styrelsen
- Ordförande Tobias Månsson presenterade bilaga 2.
Skattmästare Simon Hillbom berömdes för sin insats under årets första hälft.
- Anna Lissborg och Elin Nilsson kommer in i lokalen
- §11 Halvårsbokslut
- Skattmästare Simon Hillbom presenterade halvårsbokslutet.



Jubileumet gick mer back än väntat pga. svagt intresse för banketten och det nya D:t på huset.
Valberedningen fick godkänt av styrelsen att gå mer minus för mötesfika o dyligt än vad budgeten specificerar.

Fredrik "glyph" Andersson frågade hur staben tjänade 60 000 kr.
Simon Hillbom svarade att det återstår att betala andra sektioner och kåren för biljetter mm.

Tobias Månsson meddelade att en sektionstackfest planeras, och den kommer gå på 20 - 30 000 kr.

§12 *Proposition* Tid för
HTM1

Ordförande Tobias Månsson presenterade propositionen.

Fredrik "glyph" Andersson frågade om den nya terminsindelningen kan leda till att propositionen får oväntade effekter.

Daniel Lundell meddelade att den nya terminsindelningen kommer inte ha sådana effekter på förslaget, då det endast förlänger läsperioderna.

Mötet **beslöt** att bifalla propositionen.

§13 *Proposition*
Projektgruppen för
Teknikfokus

Ordförande Tobias Månsson presenterade propositionen.

Fredrik "glyph" Andersson frågade om E-sektionen har någon Teknikfokusgrupp.

Teknikfokusansvarige Adam Wigren meddelade att de har en med 2 medlemmar, och att de försöker rekrytera ytterligare 2.

Christian Lindgren frågade hur det diskuterade samarbetet med E-sektionen angående LED-café går.

Cafémästare Mattias Eklund meddelade att inget sådant samarbete finns i nuläget, men att diskussioner med E-sektionens cafémästare kommer att inledas nu när nollningen är över.

Fredrik "glyph" Andersson påpekade att propositionen inte har



någotting med E-sektionen att göra.

Tobias Månsson meddelade att den föreslagna förändringen kommer få till följd att projektgruppen jobbar endast med Teknikfokus, och inte med Industrimästeriets övriga verksamhet.

Per Ahlbom uttryckte sitt gillande för propositionen, då den speglar verkligheten bättre.

Mötet **beslöt** att bifalla propositionen.

- §14 Verksamhetsberättelse och bokslut 2011 De delar av styrelsen 2011 som var närvarande presenterade verksamhetsberättelsen. Programmästare Emeritus Anton Martinsen blev förvirrad över terminernas ordning.

Christian Lindgren frågade om den finansiella redovisningen är klubbad.

Revisor Fredrik "glyph" Andersson förklarade att huvudboken togs bort från möteshandlingarna pga. känsliga uppgifter.

Skattmästare Emeritus Gustav Orest Sällberg presenterade resultatrapporten.

Revisor Fredrik "glyph" Andersson berättade att eftersom handlingarna lämnades in sent så har revisorerna inte haft tid att gå igenom dem.

- §15 Ansvarsfrihet för styrelsen 2011 Punkten bordlades till HTM2.

Mötet ajourneras 18.50 till 19.20.
Mötet återupptas 19.25.

- §16 *Motion* Motionsindividualism Lars Gustafsson presenterade motionen.

Ordförande Tobias Månsson presenterade styrelsens svar.



Lars höll med i svaret.

Christian sade sig hålla med om grundproblematiken och föreslog att det författas en policy kring motioner till sektionsmöten. Då det är en policy kan mötet bestämma om den ska följas eller inte.

Lars sade att han håller med Christian, och påpekade att en sådan policy är ingenting man bör författa under ett sektionsmöte.

Christer Andersson yrkade på

att styrelsen tar fram ett policydokument som reglerar sektionsmötets formalia och möteshandlingar till detsamma

Christian Lindgren påpekade att det kan också fungera som en checklista för talman att gå igenom innan mötet.

Fredrik "glyph" Andersson påpekade att det är lättare att ändra på mötesformalia som man tycker är felaktig om denna ej är nedskriven. Det som är viktigt kommer ändå att nedtecknas.

Carolina Sartorius meddelade att SVEROK har en bra wikiartikel angående mötesformalia som man kan använda som inspiration.

Tobias Månsson sade sig vara beredd att skriva en policy om mötet så beslutar.

Talman Daniel Lundell ställde yrkandet mot avslag.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

Talman Daniel Lundell ställde motionen mot avslag.

Mötet **beslöt** att avslå motionen.

§17 Baren resultat

Barbyggare Lars Gustafsson meddelade att det har byggts en ny bar i sommar. Dess slutrapport är dock inte färdig pga. tidsbrist, och det finns vissa småsaker kvar att fixa på baren såsom låsmekanismen till skåpen.



Skattmästare Simon Hillbom lät meddela att det ekonomiska an-
gående baren är helt klart.

En film innehållandes de 3 första dagarna av barbygget visades
upp.

§19 Övrigt

Simon Hillbom frågade om någon i lokalen vill ha kakor.

Christian Lindgren föreslog att Studierådsordförande Daniel Lun-
dell utövar sin makt och tar tillfället i akt och informerar om den
nya terminsindelningen.

Studierådsordförande Daniel Lundell utövade sin makt och tog
tillfället i akt och informerade om den nya terminsindelningen.
Diskussion i frågan följde.

Fredrik "glyph" Andersson meddelade att det var bättre förr.

Tobias Månsson meddelade att snart öppnar den riktiga nomi-
neringen till HTM2.

§20 TFMA

Mötets talman Daniel Lundell förklarade mötet avslutat klockan
20.08.

Vid protokollet

Justeras

Justeras

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare

Daniel Lundell
Mötets talman

Simon Hillbom

Tobias Månsson